



## MATHILDA LIEN

### Biographie - Français

Je me promène avec ma guitare et mes rêveries entre la Maine et le Mississippi. Le sentiment de liberté que les rivières me procurent m'a donné l'inspiration pour mon premier E.P. [Night Noise](#), que j'ai partagé notamment au Joker's Pub et le Festival République du Rock (France), et The Underground Café (USA). Aujourd'hui, je continue à explorer des territoires musicaux de plus en plus intuitifs et intimes. Je travaille sur une nouvelle série de morceaux inspirés par les secrets, l'hiver et mon séjour dans la maison familiale centenaire. Je crée aussi mes propres clips expérimentaux, comme [Billions of Creatures](#), qui sont un

mélange de danse, collages et le monde naturel. Ce que j'aime le plus c'est de partager ma musique dans un cadre intime.

### **Biography - English**

Been traveling with my guitar and my daydreams between La Maine river in France and the Mississippi River in Minnesota. I feel free by rivers and it got me inspired for my first E.P [Night Noise](#), which I shared in places like Le Joker's Pub and the République du Rock festival in France and The Underground Café in Minnesota. Today, I continue to explore musical landscapes that are becoming more intuitive and raw. I'm working on a new series of songs which are inspired by secrets, winter, and my time in the family's 100 year old house. I also create my own experimental music videos, like [Billions of Creatures](#), that mingle dance, collage and the natural world. My favorite remains sharing my stories through song with audiences in intimate concert settings.

### **LIENS UTILES :**

[youtube channel](#)

[live video on youtube](#)

[facebook](#)

[instagram](#)

[bandcamp](#)

### **MUSIQUE**

2022

- [Sweet Mary](#)

2021

- [Diamond Guitar II](#)
- [Adrenaline Hands](#)

2020

- [Half the World](#) (cover)
- [Diamond Guitar](#)

2019

- [Quicksand Conversations](#)
- [Billions of Creatures](#)

2018

- [Shores of White Sand](#) (cover)
- [Man on a Island](#)
- [Last Train](#)

2016

- [Night Noise](#) (EP)
- [Pretty Saro](#) (cover)